

## 鸣 谢 信

兹安徽航跃通信设备有限公司在此鸣谢南通格灵东科技有限公司：

2021年9--10月，中国能源危机，我司工厂因光纤、钢丝、PBT等原材料库存不足，再加上市场原辅材料供应紧缺，面临停工停产、大批量订单延迟交付。贵公司快速供应的35000km 光纤、20吨钢丝、10吨PBT等材料不仅解决了我司的物资危机，且供给的原材料价格均优于市场价，质量上乘。

再次感谢南通格灵东科技有限公司的支持，我司将进一步与贵公司合作，创造互利互赢的美好明天。



### Letter of Thanks

Anhui Hangyue Communication Equipment Co., Ltd. hereby thanks Nantong GELD Technology Co., Ltd for the outstanding work .

From September to October, 2021, because of China's energy crisis, our factory was caught in optical fiber, steel wire, PBT ..... raw material inventory shortage, coupled with a shortage of raw and auxiliary materials supply in the market, our factory was finally facing shutdown production. Delayed delivery of most orders.

Nantong GELD Technology Co., Ltd quickly supplied us 35,000km fiber, 20 tons of steel wire, 10 tons of PBT and other materials, which not only solved the material crisis of our company, but also provided us the high quality raw material with the price which was better market price.

Thanks again for the support of Nantong GELD Technology Co., Ltd., our company will further cooperate with you, let's create a better tomorrow of mutual benefit and mutual benefit.

Anhui Hangyue Communication Equipment Co., LTD

January 19, 2021